
ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 31-10-2016 

Παρόντες: Βασίλειος Αλεξάνδρου, Ιωάννης Γιακαμόζης, Φιλίτσα Γιλέκη, Πέτρος Καψούδας, 

Αλέξανδρος Κοκκόλης, Παναγιώτης Κόντρας, Δημήτριος Παλάγκας, Δημήτριος-Χρήστος 

Σιώτας, Παναγιώτα Χαλιάζη 

 

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ: 

1. Κληρονομιά Παπάζογλου 

2. Καταφύγια 

3. ΤΕΟ 

4. ΤΕΧ (Masters) 

5. Διάφορα 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ξεκινά η συζήτηση. 

 

Θέμα 1ο: Κληρονομιά Παπάζογλου 

Ο κ. Καψούδας ενημερώνει το συμβούλιο ότι στις 25/10/2016 έφτασε στον σύλλογο εξώδικο 

από τον Δ. Τσαγκάρη, εκτελεστή της διαθήκης του Ι. Παπάζογλου, με το οποίο καλεί τον 

πρόεδρο του συλλόγου και όποιον άλλον αυτός κρίνει απαραίτητο σε συνάντηση σχετικά με 

τις κινήσεις που έχει κάνει ο ΕΟΣ Θεσσαλονίκης για το συγκεκριμένο θέμα. Προτείνεται να 

παραστούν στη συνάντηση οι κκ Καψούδας και Κοκκόλης συνοδεία του δικηγόρου κ. 

Πατιερίδη. Το ΔΣ εξουσιοδοτεί ομόφωνα τους τρεις προαναφερθέντες για να 

συμμετάσχουν στη συνάντηση. 

 

Θέμα 2ο: Καταφύγια 

Ο κ. Κοκκόλης ενημερώνει το ΔΣ ότι στο πλαίσιο διερεύνησης καταγγελίας για τα καταφύγια 

του Ολύμπου, το Αστυνομικό Τμήμα Λιτοχώρου ζήτησε στοιχεία σχετικά με τη λειτουργία του 

καταφυγίου στον Σταυρό. Ο κ. Κοκκόλης έχει συγκεντρώσει τα σχετικά έγγραφα και  θα τα 

προσκομίσει στο Αστυνομικό Τμήμα. Εγκρίνεται ομόφωνα η μετάβασή του στο Λιτόχωρο 

και η κατάθεση των εγγράφων. 

Ο κ. Καψούδας ρωτά αν προχωρούν οι καταθέσεις των μισθωμάτων από όλα τα καταφύγια. 

Ο κ. Κοκκόλης απαντά ότι ο κ. Δουλτσίνος (Σταυρός) έχει καταθέσει ήδη το ετήσιο μίσθωμα. 

Ο κ. Παπουτσάκης (Σέλι) είχε κάποια οικογενειακά προβλήματα και δήλωσε ότι θα καταθέσει 

χρήματα εντός των ημερών. Τέλος, ο κ. Ακριτίδης (Γρίτσα) δεν έχει καταθέσει ακόμη χρήματα, 

αλλά έχει περιθώριο μέχρι το τέλος του χρόνου. Εκεί θα πρέπει να ελεγχθεί αν έγιναν κάποιες 

εργασίες που προβλέπονται στο συμφωνητικό.  

Θέμα 3ο: ΤΕΟ 

Ο κ. Κόντρας ενημερώνει το ΔΣ ότι έχει γίνει συνάντηση στελεχών και το πρόγραμμα 

αναβάσεων του 2017 θα είναι έτοιμο σύντομα. 

Ο κ. Καψούδας θέτει δύο ερωτήματα που άπτονται της ορειβασίας. 1. Οι εκλογές της ΕΟΟΑ 

στις 19/11/2016 και 2. Το αντίτιμο συμμετοχής στις εξορμήσεις του συλλόγου. 



Ο κ. Κοκκόλης λέει ότι σκέφτεται να θέσει υποψηφιότητα, αλλά ακόμη δεν έχει αποφασίσει. 

Το ΔΣ εγκρίνει ομόφωνα την υποψηφιότητα του κ. Κοκκόλη σε περίπτωση που αυτός 

αποφασίσει να θέσει. 

Σχετικά με την αντιπροσώπευση στη ΓΣ της Ομοσπονδίας, ορίζεται ομόφωνα ως 

εκπρόσωπος του συλλόγου ο κ. Καψούδας και αναπληρωματικός ο κ. Κόντρας. 

 

Θέμα 4ο: ΤΕΧ (Masters) 

Ο κ. Κοκκόλης ενημερώνει το ΔΣ ότι ο ΕΟΣ Θεσσαλονίκης θα πρέπει να προτείνει εκπρόσωπό 

του για την επιτροπή Masters και προτείνει τον κ. Ν. Σιδηρόπουλο. Εγκρίνεται ομόφωνα. 

Ο κ. Καψούδας ζητά να κληθεί η ΤΕΧ για να ενημερώσει το ΔΣ για τα θέματα της χιονοδρομίας 

και τις ενέργειές της. Συμφωνείται ομόφωνα να κληθεί η ΤΕΧ στην επόμενη συνεδρίαση 

του ΔΣ, που θα γίνει στις 14/11/2016. 

 

Θέμα 5ο: Οικονομικά 

Ο κ. Αλεξάνδρου προτείνει να μπει στην επιτροπή του προϋπολογισμού, που εγκρίθηκε στην 

έκτακτη συνεδρίαση του ΔΣ της 21/10/2016, ο κ. Σιώτας, καθώς είναι ο ταμίας του συλλόγου. 

Η πρότασή του εγκρίνεται ομόφωνα. 

 

Θέμα 6ο: Διάφορα 

Ο κ. Αλεξάνδρου ενημερώνει το ΔΣ ότι ξεκινούν οι παρουσιάσεις διαφόρων θεμάτων στο 

εντευκτήριο του συλλόγου. Η πρώτη θα λάβει χώρα την Τρίτη 08/11/2016 στις 19:30. Θα γίνει 

από τον κ. Ν. Φλώρο και θα αφορά την καρδιοπνευμονική αναζωογόνηση (ΚΑΡΠΑ). 

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος προς συζήτηση, η συνεδρίαση λύεται. 
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